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Verslag bestuursvergadering  
woensdag 24 februari 2021   
 
Locatie: n.v.t. → middels MEET 
 
Aanwezig:  Pastoor  F. Houwman (vz) 

Mw. R. v.d. Geer / Buchten 
Dhr. W. v.d. Wauw / Born  

Dhr. J. Hermans / Buchten  

Dhr. J. v.d. Geer / Grevenbicht 
Dhr. M. Hecker / Holtum 

   Mw. N. de Vries / Holtum  
Dhr. B. Haerkens / Obbicht 

Dhr. J. Hermans / Obbicht 

 
Afg. m.k.g.  Mw. A. Widdershoven / Buchten 

Mw. N. de Vries / Holtum 
  

01. Opening 
Ben Haerkens opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en pastoor 
Houwman spreekt vervolgens een gebed. 
 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
De voorliggende agenda is akkoord.  
De agenda wordt aangevuld met : vervolggesprek met dhr. van der Lee. Dit punt wordt 
behandeld bij ‘andere overlegstructuren’. 
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 20 januari jl. 
Naar aanleiding van het verslag : 
Pagina 2. Jac Hermans merkt op dat Buchten niet genoemd is bij de samenstelling van de 
werkgroep Kerkhofadministratie. Zijn naam zal worden toegevoegd. Jan Hermans zal nakijken 
wie voor dit onderwerp toegang heeft tot Docbase. Deze worden dan uitgenodigd voor de eerste 
bespreking. 
Pagina 3. Rondvraag. Jan van de Geer zegt dat het woord ‘nogmaals’ bij zijn opmerking 
verwijderd kan worden.  
 

Het verslag wordt vervolgens onder dank aan de samensteller goedgekeurd. 
 
04. Bespreken actielijst nr. 1 d.d. 20 januari jl. 
Punt 19. Aanhouden. Hier zijn geen ontwikkelingen te melden..  
Punt 75. Advertenties federatieblad. Dit punt blijft vast op de lijst staan. Ben : aantal 
adverteerders blijft goed op dreef. Volgende keer wordt het misschien spannend of we alle 
advertentie kunnen plaatsen.  
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. Huidige coronacrisis houdt e.e.a. tegen. Aanhouden. 
Punt 87.Gesprek met Rinus Tubee. Aanhouden. Nog geen afspraak gemaakt. 
Punt 88. Er is een gesprek geweest. Pastoor heeft met Ger Theelen afgesproken dat hij dat stuk 
wilde toelichten. Jan Hermans heeft het hier met Ger niet overgehad. Ger zal worden gebeld als 
dit punt op de agenda aan de orde is. 
Punt 90. In het Obbichtse wordt momenteel bekeken of de Willibrorduskapel in de 
Ecrevissestraat hiervoor geschikt kan worden gemaakt. Hierover moet nog overleg gevoerd 
worden met het Ecrevissecomité. In Born is dit punt al uitgewerkt en loopt. 
In Buchten : geen ontwikkelingen. Men is in Buchten hier niet actief mee bezig. 
In Holtum is volgende week zondag weer een wandeling met Holtum 2.0. Tevens is er ook nog 
een wandeling begin april. Men doet dan ook weer de kerk in Holtum aan. Pastoor vindt dit een 
mooi initiatief. Vanuit Grevenbicht is niets bekend.  
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Punt 93. Docbase Begraafplaatsadministratie. Jan van de Geer verzoekt om ook te worden 
uitgenodigd om hier aan deel te nemen. 
Punt 95. Pastoor zegt dat dit punt van de lijst kan. Door corona zijn de presenatievieringen niet 
doorgegaan. Af. 
Punt 96. Wifi in de parochiekerken. William is druk bezig met Ziggo. Born kan werken met 500 
Mbit download snelheid en 50 Mbit GB uploadsnelheid. Er moet een nieuw modem (gratis) 
komen en 3 wifiboosters ( € 2,50 per maand). Abonnement moet worden uitgebreid (€ 7,00 per 
maand extra). 4 K camera’s incl. basis station € 1200,00 incl. btw. Eenmalige investering! Deze 
zijn overal plaatsbaar. Dan is er overal camerabewaking. Er hoeft dan geen persoonlijke 
bewaking aanwezig te zijn. 
Ben adviseert om de wifiboosters aan te kopen i.p.v. te huren. Dit is op termijn goedkoper. 
Born zal als testkerk gaan fungeren.  
Dit punt blijft op de lijst. Pastoor hoopt de eerste viering met Pasen te kunnen uitzenden. 
 
05. Cie. Pastoraal 
- Stand van zaken coronamaatregelen. Hier is vooralsnog van overheidswege niets gewijzigd. 

06. Op 14 januari jl. heeft de laatste vergadering plaatsgevonden. Pastoor heeft het verslag hiervan 
rondgestuurd. De volgende vergadering is gepland voor 18 maart. 

07. Er is ook een vergadering gepland met het armenbestuur. 
08. Er is contact geweest met Marie Cecile Bonten van Aldenhof. Het gaat dan over een 

openluchtmis op  Beloken Pasen. Er komt een lijst met de namen van de bewoners die de 
ziekencommunie willen ontvangen, maar dan wel afdelingsgewijs. 

09. -    Communies van dit jaar zijn verschoven naar het najaar ook op verzoek van de ouders; deze 
staan in het federatieblad. Volgende week vrijdag krijgen de communielessen een vervolg. 

10. Rini meldt dat zij nog geen vervanger heeft voor de mis op 11 april in Grevenbicht in relatie met 
de openluchtmis in Aldenhof. Kapelaan Blaschek kan een optie zijn, maar niets is nog zeker. 

11. -    Caritasfonds. Ger Theelen heeft aangegeven dat de 5 parochies eerst moeten aangeven wat 
ze willen. Het bestuur moet een voorstel maken. 

12.  
13. 06. Cie. Financiën 

Dezelfde mededeling als de vorige keer. De boekhouding 2020 blijft nog even open staan. We 
moeten nog kascontroles doen. We moeten de cijfers vóór 1 mei naar het bisdom sturen. In 
maart/april zal e.e.a. zijn beslag krijgen.  
Vanmiddag is de goedkeuring van de jaarrekening 2019 binnengekomen. 

  
 07. Cie. Gebouwen en terreinen 

14. -    Goedkeuring plaatsing 5G-zend/ontvanginstallatie kerktoren Obbicht. KPN heeft een verzoek 
gedaan bij het bisdom om in/op de kerktoren van Obbicht een 5G zend/ontvanginstallatie te 
mogen plaatsen. Het bisdom heeft hier een positief antwoord op gegeven en inmiddels is een 
delegatie technici in Obbicht geweest. Deze mensen hebben de situatie in de toren bekeken en 
men is van mening dat deze zeker geschikt is om deze installatie aan te brengen. Op jaarbasis 
brengt dit gedurende 15 jaar aan huurpenningen ± € 10.000 op. In deze moeilijke tijd is dit 
bedrag uiteraard zeer welkom.  

15. Men is inmiddels aan de slag gegaan met het maken van tekeningen en vergunningsaanvragen 
bij gemeente, bisdom etc.  

16. Als de procedures zijn afgewerkt en de formele bisschoppelijke goedkeuring is verkregen wil men 
z.s.m. aan de slag gaan met de werkzaamheden. 

17. Na deze toelichting door Jan Hermans besluit het bestuur met het voorstel akkoord te gaan. (Dit 
geldt ook voor mogelijkheden in de toekomst in de overige kerken van de federatie.) 

18. Het bestuur hoopt dat ook nog in andere kerken van onze federatie hiervoor in beeld kunnen 
komen. William merkt op dat plaatsing in monumentale kerken erg moeilijk ligt. Dit is tamelijk 
ingewikkeld. Wellicht zou de toren in Buchten ook geschikt kunnen zijn. 
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19. De vergadering van de cie. Gebouwen en Terreinen is de laatste keer digitaal verlopen. Voor 
sommigen was dit toch wel enigszins moeilijk. Het verslag van deze vergadering wordt z.s.m. 
verstuurd. 

20.  
21. 08. Cie. P & O 

- Herbenoemingen bestuursleden per 1 juli 2021 
Jan Hermans meldt dat hij onlangs een inventarisatie heeft gemaakt van de zittingstermijnen van 
de bestuursleden van onze federatie. Hieruit is gebleken dat Jan van de Geer, Marthè Hecker en 
hij zelf per 1 juli a.s. met ontslag zullen moeten want dan loopt de 2e termijn af. Jan van de Geer 
wordt in oktober a.s. 75 jaar en zal dan sowieso moeten stoppen.  
Jan Hermans vraagt de vergadering of men akkoord gaat met verlenging van deze termijn van 
genoemde personen. Dit is wel het geval. Over 2 jaar speelt dit probleem opnieuw voor collega’s. 
We moeten in de parochies rondkijken naar potentiële kandidaten. Het is belangrijk dat we 
namen aangeven voor benadering door pastoor.  
Ben somt nog enkele belangrijke redenen op die bij de aanvraag van pastoor van belang kunnen 
zijn : alle financiële bestuursleden, 1 pastoor voor 5 parochies (geen kapelaan) veel lasten op de 
schouders van velen. 
De cie. P & O is niet bij elkaar geweest. Ben is voornemens om wellicht via MEET het overleg te 
gaan laten plaatsvinden. 
 
09. Andere overlegstructuren 
-     Onderzoek naar fusie van de Armenfondsen van Grevenbicht en Holtum. 
Ben vraagt of iedereen dit heeft bekeken. Het was voor pastoor nieuw dat deze fondsen er zijn.  
Pastoor verwijst ook nog naar de Franciscusgroepen, geïnitieerd door onze paus. Pastoor vindt 
het belangrijk dat we hier iets aan gaan doen. We moeten heel low level beginnen. Er zijn 
fondsen die geld genereren. Nieuwe bronnen aanboren. Beginnen met enkele projecten, die de 
mensen aanspreken. Niet te groots aanpakken. Met bv. 1 of 2 projecten, bv. een kerst inn of 
voor kinderen uit arme gezinnen een vakantieweek organiseren. We zullen ook nieuwe mensen 
hierbij moeten betrekken. Parochie Buchten is bereid deel te nemen aan een caritasfonds in onze 
federatie, mits de overige parochies dit ook doen. 
Pastoor refereert in deze nog aan het gegeven dat diaconie in het geheel van pastoraal 
thuishoort en dat dit serieus dient te worden opgepakt. 
Ben Haerkens merkt op dat in deze coronatijd het steeds moeilijker wordt voor sommige 
mensen, hij wijst nog op de bestaande voedselbanken. Rini van de Geer vraagt aandacht voor 
het onder aandacht hiervan brengen in de kerken. 
(Tevens zijn er spaardoosjes te bestellen bij het bisdom (gratis). Rini zal deze bestellen en 
pastoor en kapelaan verspreiden ze dan op de scholen.) 
Ben vraagt nog of Born ook bereid is mee te doen met het caritasfonds.  
Er zal geen geld gestort worden in het fonds maar de parochies zullen de uit te voeren projecten 
financieel ondersteunen. Ook bv. extra collectes en acties houden. Het moet iets van de mensen 
worden. 
Jac Hermans is van mening dat een caritasinstelling een eigen instelling/organisatie dient te zijn. 
Die heeft dan op meerdere momenten contact met het kerkbestuur. 
Ger Theelen zal worden gevraagd om met de projectgroep (vrijwilligers) aan de gang te gaan. 
Pastoor stelt voor om vóór de volgende bestuursvergadering bij elkaar te komen om e.e.a. 
duidelijk vorm te geven. 
- Vervolggesprek met dhr. van der Lee. Pastoor vraagt wat het bestuur hier nog van verwacht. 
Jan van der Geer zegt dat ouderdom van de bestuursleden hier een grote rol speelt. Het zou 
zinvol kunnen zijn om tot een fusie te komen. Financieel/administratief zou een fusie wel positief 
kunnen zijn. 
Marthè Hecker maakt hier bezwaar tegen. Subsidies kunnen in gevaar komen. Jan van de Geer 
vraagt zich af wat dhr. van de Lee nog zou kunnen toevoegen. 
Pastoor : we moeten vragen formuleren die er toe kunnen doen. 
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William van de Wauw zegt een voorstander van een fusie te zijn.. Zoals het nu in Born gaat kan 
dat niet lang zo duren. Een fusie zou hier een oplossing kunnen zijn, klusgroepen kunnen 
uitwisselen etc. Op de langere termijn ontkomen we hier niet aan. Met dit laatste is Jan van de 
Geer het niet eens. Met oudere vrijwilligers gaat dit niet lukken. 
Ben Haerkens merkt op dat dhr. van der Lee op een gegeven moment aangaf dat als je naar een 
fusie toe gaat het belangrijk is dat besluiten genomen worden op basis van consensus. Ook 
vroeg hij zich af: wat gaat er beter dan buiten de financiële administratie op het moment dat we 
gefuseerd zijn. We zijn misschien nog te hokkerig bezig. We zijn wel benoemd in het 
federatiebestuur. Ben ziet het niet als zinvol om dhr. van der Lee opnieuw uit te nodigen. Wij zijn 
organisatorisch best wel al ver gevorderd.  
Jan van de Geer had liever een gesprek gehad met iemand van het bisdom. We moeten zelf ons 
beleid naar voren te halen en proberen hiernaar te handelen. We moeten niet op de oude voet 
verder gaan. 
Hierna wordt besloten om dit punt van de agenda te halen.  
 
10. Parochiefederatie 

 Ben Haerkens zegt dat hij onlangs met Ans Widdershoven een aantal zaken heeft afgestemd. Ans 
is bereid om een coördinerende rol inzake huisbezoeken door pastoor te gaan spelen. Zij gaat 
parochianen benaderen die een huisbezoek op prijs stellen en dan voor pastoor de afspraken 
hierover vastleggen. 

  
11. Rondvraag + mededelingen 
Jan van de Geer stelt voor om een brief naar het bisdom te sturen over de late ontvangst van 
de Aswoensdagkaarten. Men had hier veel eerder actie moeten nemen. Ook zal het kostenaspect 
hier in mee genomen worden. De secretaris zal dit verzorgen. 
William van de Wauw. Albert de Rouw zegt dat we op de NAS een algemene postmap 
hebben.  Alle post wordt hierin opgeslagen. Wie heeft toegang tot deze map?  Voorstel Ben : 
alle bestuursleden alsook pastoor en Rini moeten toegang hebben. Dit wordt akkoord bevonden. 
Marthè Hecker vraagt of het is toegestaan om een urn op een graf te plaatsen i.p.v. begraven. 
Ben Haerkens adviseert om hierover met Ger Theelen contact op te nemen.  
Marthè Hecker meldt dat de kerk van Holtum de verwarming aan vervanging toe is. Het is de 
bedoeling dat er 2 kleine kachels geplaatst gaan worden. Fa. Savelkoul heeft een offerte 
uitgebracht. Deze worden op zolder geplaatst. Dit onderwerp krijgt nog een vervolg en komt dan 
in het bestuur. 
Pastoor Houwman. De kerk van Grevenbicht zou als vaccinatielokatie of testlokatie worden 
gebruikt. Pastoor vraagt zich af wie dit in Grevenbicht regelt. Hij wil graag op tijd op de hoogte 
zijn van wat er in de kerken gebeurt. 
 
12. Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 21:40 uur de vergadering onder dank aan 
ieder voor zijn of haar inbreng. 
 
Pastoor Houwman       Jan Hermans 
voorzitter        secretaris 

 
 
 
………………………………..      …………………………….. 
 
Vergaderschema 2021 Federatiebestuur 

 
     13 januari   –  Buchten   25 augustus - Born   
     24 februari  - Obbicht     13 oktober - Buchten  
      7 april      - Born        24 november - Obbicht  
     19 mei  - Buchten      
     30 juni       - Obbicht   


